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   اقتصــاد کیش-     نماینده ولی فقیه درهرمزگان گفت:تعیین تکلیف وضعیت 
واحدهای راکد تولیدی و صنعتی اســتان، اقدامی اســت که توسط دستگاه قضا و 
مجموعه دیوان محاســبات آغاز شــده و امیدوارم این موضوع در تمام ابعاد مورد 

تاکید باشد.
بــه گــزارش اقتصاد کیــش  نماینده ولــی فقیــه در هرمزگان و امــام جمعه 
بندرعباس،حجت الاسلام عبادی زاده در دیدار با معاون اجرایی و پشتیبانی دیوان 
محاسبات کشور ، با اشاره باید نظارت جدی بر مجوزها و عملکرد معادن استان 
هرمزگان وجود داشته باشد، افزود: برخی افرادمعدنی را به ثبت رسانده  و آن را به 
فردی واگذار کرده اند اما فرد هیچ فعالیتی روی معدن انجام نمی دهد که این موضوع 
باید حل شود، اگر موانع دولتی سر راه این فرد وجود دارد، برای برطرف کردن آن 

تلاش شود و اگر توانایی فعال سازی را ندارد، اقدام به واگذاری مجدد شود.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با بیان این نکته که استان هرمزگان ظرفیت های 
معدنی بسیار قوی دارد که می توان از آن ها برای تحقق توسعه پایدار استان از آن ها 
بهره گرفت، تصریح کرد: در صورت اینکه معادن اســتان به افراد دارای توانمندی 

واگذار شود، در حوزه معدن شاهد عملکرد بسیار مطلوب تری خواهیم بود.
حجت الاسلام عبادی زاده، با اشاره به اینکه تقدیم پیش گیری بر درمان باید به عنوان 
یک مبنا مورد توجه قرار گیرد، ابراز کرد: برای اینکه دستگاه ها به فساد مبتلا نشوند 
باید ساز و کاری برای پیش گیری اندیشیده شود تا در نهایت مجبور به برخورد با 

ابزارهای قانونی نباشد.
وی، با اشاره به اهمیت جایگاه آموزش در پیش گیری از بروز تخلف، خاطرنشان 
کرد: مدیران دستگاه های اجرایی هر چه به مسائل قانونی به ویژه مالی آشناتر باشند، 
به همان میزان تخلفات نیز کاهش پیدا می کند که تحقق این امر نیازمند به تدوین 

برنامه است.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، ضمن تاکید بر تقویت رابطه دیوان محاسبات 
با دســتگاه های اجرایی، اظهار کرد: ارتباط دیوان محاسبات از طریق کارگاه های 
آموزشی و جلسات می تواند با دستگاه های اجرایی تقویت شود که این امر باعث 

می شود از بروز بسیاری از چالش ها در آینده جلوگیری شود.
حجت الاسلام عبادی زاده، حوزه کاری نهادهای نظارتی را بسیار ظریف دانست، 
تشریح کرد: دستگاه های نظارتی از یک طرف باید وظیفه نظارتی و قانونی خود را 
انجام دهند و از طرفی هم نباید به سمت گام بردارند که شجاعت و ریسک پذیری 
مدیران اجرایی گرفته شــود چرا که در این صورت مدیران به ســمت ترک فعل 

حرکت می کنند.
وی عنوان کرد: باید شرایط را به گونه ای فراهم کنیم که مدیران جسور و ریسک پذیر 
باشــند و فعالیت های خود را به صورت جدی پیگیری کنند و مدیر باید دســتگاه 

نظارتی را یک پشتوانه محکم برای انجام امور مردم و حاکمیتی بداند.

امام جمعه بندرعباس :

 وضعیت واحدهای راکد تولیدی 
هرمزگان زودتر تعیین تکلیف شود

اقتصاد کیش -     معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: 
شهرستان پارسیان در استان هرمزگان با عنوان شهرستان نیکوکاران و خیران به واسطه 

حضور پررنگ اهالی آن در کارهای عام المنفعه شناخته می شود.
علی رئوفی در آیین تکریم و معارفه فرماندار شهرستان پارسیان افزود: مردم شهرستان 
پارسیان در اجرای طرح های عام المنفعه همواره پیشتاز بوده اند و نماد اصلی آن 
مشارکت پررنگ خیران آن در احداث بیمارستان این شهرستان در دهه ۷۰ می باشد.

وی ادامه دادد: شهرســتان پارسیان دارای مردمی پرتلاش است که در بخش های 
مختلف صید و صیادی، تجارت و کشــاورزی این شهرستان فعال هستند، استان 
هرمزگان و شهرستان پارسیان نسبت به گذشته با تحولات چشمگیر و رو به رشدی 

همراه بوده اند.
وی با بیان اینکه انجام امور با خلوص نیت و گره گشایی از مشکلات مردم باعث 
ماندگاری خدمات می شود، گفت: سردار سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی نمونه 
بارزی اســت که کارها را با نیت رضــای خداوند متعال انجام می داد، خدمت به 
مردم و مردم داری مهمترین رســالت مدیران به ویژه فرمانداران در نظام مقدس 
جمهوری اســلامی ایران است.   در این آیین، فرهنگ سالمی به عنوان سرپرست 
جدید فرمانداری شهرستان پارسیان معرفی و از تلاش های مجتبی رضاپور فرماندار 

سابق این شهرستان، با اهدای لوح سپاس، تقدیر بعمل آمد

با تودیع مجتبی رضاپور؛

سرپرست فرمانداری شهرستان 
پارسیان معرفی شد  

وی افزود: در مورد انتصابات، مجمع  نمایندگان دخالت 
مستقیمی نخواهد داشت ولی مشورت می دهیم و توقع 
ما از استاندار بر این است که در انتصاب و معرفی مدیران 

حتما دقت لازم را داشته باشد تا مدیران توانمند باشند.
وی گفت : ما بدنبال نیروهای بومی توانمند هســتیم تا 
مشکلات مردم را در همه زمینه ها حل کنند. مدیر بومی 
باید چندین برابر یک مدیر غیربومی کار کند و تلاشمان 
این است که بخشی از نیروهای بومی را در بدنه دولت 

در کشور نیز داشته باشیم.
مرادی افزود: توقع خودمان را در سفر رییس جمهور و 
با شجاعت مطرح کردیم چون برگرفته از خواست مردم 
بوده است و هیچ واهمه ای نداریم و آقای رییس جمهور 

هم دستور دادند تا از مدیران بومی استان استفاده شود.
نماینده مردم بندرعباس گفت : خواسته من از مدیرعامل 
قبل قشم این بود که مردم قشم باید تکریم شوند و مردم 

ما بی عدالتی و غرور و کبر را نمی پسندند و باید با مردم 
شفاف و نزدیک باشــند اما پاسخی که دریافت کردم، 
غیر از این بود و همه ســعی تلاش خودم را بر تحقیق 
و تفحص از قشــم قرار دادم و کار اکنون تمام شــده و 
در کمیســیون اقتصاد در حال بررسی آن است و بعد از 
تعطیلات مجلس به صحن خواهد آمد و اگر رای گرفت، 

به دستگاه قضایی ارجاع خواهد شد.
وی گفت : نصیحت من به شــرکت  نفت ســتاره نیز 
استانداردسازی، شفاف سازی و استفاده از نیروهای بومی 
استان بوده و هست و این خواست مردم بوده است و باید 
مورد توجه قرار گیرد. درخواست اعمال ماده 234 را در 
این رابطه در کمیسیون انرژی مجلس کردم و 4 یا 5 جلسه 
با وزارت نفت گرفته ایم که مدیرعامل نفت ستاره نیز در 
آن جلسات حاضر بود و برخی از مشکلات را پذیرفتند 
و قول دادند که حل کنند و بازهم تأکید من آن است که 

آن چیزی که حق و حقیقت است به اطلاع مردم برسد.
وی افزود: در آمایش سرزمینی نیز می بینیم که هرمزگان 
بهترین جا برای سرمایه گذاری است و کسی نمی تواند 
منتی بگذارد چرا که موهبتی خدادادی است و باید مردم 

از این موهبت در استان خویش بهره مند شوند.
مــرادی افــزود: از راه آهن هرمــزگان گلایه مندم که 
چــرا نیروهای توانمند بومی مــورد توجه و ارتقا قرار 
نمی گیرند؟ قطعا اگر این راه را انتخاب نکنند از اهرم های 
خود در مورد وزارت راه و شهرسازی استفاده خواهیم 

کرد.
ورزش استان نیازمند تحول است 

 مــرادی  در خصــوص ورزش و امــور جوانان گفت 
: ورزش هرمــزگان نیازمند تحولاتی اســت و بعد از 
شــروع به کار استاندار جدید و تأکید ایشان بر توسعه 
زیرساخت ها، باید شرکت صنایع پشتیبان و صندوق آن 
تقویت شود تا بتوانیم از ظرفیت موجود استفاده بهتری 
کنیم. تیم شهرداری در لیگ دسته دو خیلی خوب نتیجه 
گرفته است و این حاصل سرمایه گذاری در تیم های پایه 
اســت. در فرهنگ و ورزش هرچه هزینه کنیم، سرمایه 
اســت و باید در هر روستایی حداقل یک زمین چمن 

مصنوعی را داشته باشیم.
بازدید از روستاها

مــرادی گفت : عده ای خــرده می گیرند که چرا احمد 
مرادی مرتب به روستاها می رود، علت آن است که مردم 
روستانشین اولا همیشه همدل و همراه انقلاب بوده اند اما 
کمترین امکانات را گرفته اند. در هرمزگان روستانشینان 
محرومند و سرکشی مرتب من به روستاها به خاطر آن 
اســت که صدای آنها را برسانم و مشکلات و گرفتاری 
آنها را برطرف کنم چون صدای آنها بدلیل محرومیت به 

مرکز نمی رسد و یا کمتر شنیده می شود.

صنایع باید بر اساس دستور رئیس جمهور  از نیروهای 
هرمزگانی در ترکیب هیأت مدیره هااستفاده کنند 

احمد مرادی  نماینده بندر عباس در مجلس:

        اقتصاد کیش -  احمد مرادی  نماینده بندر عباس در مجلس  گفت : مبنای نمایندگان استان پشتیبانی از دولت بوده تا خلایی رخ ندهد 
و حرکت استان وضعیت شتابانی به خودش بگیرد و با همپوشانی که میان مدیران است، اتفاق خوبی برای استان بیفتد.

   اقتصــاد کیش-   مدیــرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: ۷۰ میلیارد ریال 
تجهیزات برای هنرستان های فنی و حرفه ای و کاردانش توزیع شد. 

محمد قویدل افزود: بر اساس برنامه ریزی انجام شده در اسناد بالادستی و برنامه 
ششم توسعه میزان هنرجویان در سطح هنرستان ها باید 5۰ درصد تحقق کند.

مدیــرکل آموزش و پرورش هرمزگان بیان کرد: میانگین هنرجویان در حوزه فنی 
حرفه ای و کاردانش3۷ درصد بوده و این در حالیست که میانگین استان 43 درصد 

است.
این مقام مسئول ضمن اشاره به اینکه هرمزگان جزو 5 استان اول جدول کشوری در 
سهم هنرجویان هنرستان ها است، ادامه داد: امیدواریم به یاری مسئولین مشکلات 

تجهیزاتی هنرستان ها را کاهش دهیم.
محمد قویدل همچنین تصریح کرد: ۷ میلیارد تومان تجهیزات هنرستانی برای 53 
رشــته در 23۰ هنرستان تامین شده است و تجهیزات تامین شده برای رشته های 
موجود در  زمینه های صنعت،خدمات و هنر است.   وی در پایان ضمن اشاره به 
اجرای طرح هنرستان در محلات آسیب پذیر، خاطرنشان کرد: در حال حاضر 5 

میلیارد تومان دیگر برای خرید تجهیزات هنرستانی تامین شده است.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان خبرداد:

 توزیع ۷۰ میلیارد ریالی تجهیزات 
در هنرستان های هرمزگان

استاندار هرمزگان وضعیت راهبردی جزیره لاوان
 را بررسی کرد

   اقتصاد کیش-    اســتاندار هرمزگان در قالب بازدید از 
جزایر اســتان دیروز  جمعه در ســفر به لاوان وضعیت و 
مسائل مختلف این جزیره مهم وراهبردی را مورد بررسی 

قرار داد.
مهدی دوستی در بدو ورود به لاوان از گلزار شهدای گمنام 
دهکده لاوان بازدید کرد و به مقام شــهدا ادای احترام کرد 
و  با حضور در منزل شــهید شعیب رییسی زاده، با مادر و 

خانواده این شهید دوران جنگ دیدار کرد.
وی همچنین از اســکله صیادان و پارک ساحلی جزیره 
بازدید کرد و در ادامه با حضور در بین ساکنان بومی جزیره 

لاوان به گفت وگو با آنان پرداخت.
استاندار هرمزگان همچنین حل کردن مشکل آب جزیره 
لاوان از طریق افزایش حجم شــیرین سازی، رفع مشکل 
آنتــن دهی خطوط ارتباطی در جزیره با نصب دکل های 
مخابراتی، در اختیار گذاشتن ماشین آلات سنگین در اختیار 
دهیاری برای جمع آوری نخاله های ساختمانی و زباله های 
سواحل این جزیره را مصوب کردشصت متری، احداث واحد فنی و حرفه ای و آزادسازی منطقه، بررســی طرح جامع جزیره لاوان، رعایت حریم 

   اقتصاد کیش-  دکتر سحر ستاری پس از موفقیت در دوره آموزشی و بازآموزی 
فرآیند نمونه گیری در کنترل دوپینگ، به عنوان نخستین هرمزگانی در کمیته تست 

دوپینگ کشور معرفی کند.
دوره آموزشــی و بازآموزی فرآیند نمونه گیری در کنترل دوپینگ با حضور یک 
هرمزگانی برگزار شد. در این دوره سحر ستاری مسئول کمیته پزشکی هیات فوتبال 
استان هرمزگان حضور داشت و پس از کسب امتیازات لازم در این دوره موفق شد 

خود را به عنوان نخستین هرمزگانی در کمیته تست دوپینگ کشور معرفی کند.
بخش عملی دوره آموزشی دوره آموزشی و بازآموزی فرآیند نمونه گیری در کنترل 
دوپینگ با حضور دکتر غلامرضا نوروزی، رییس فدراســیون پزشکی ورزشی و 
دبیرکل ایران نادو ، دکتر فرزادشارکی قائم مقام دبیر کل ایران نادو، دکتر رضا وفایی 
رییس کمیته آموزش ایران نادو و دکتر رضا سعیدی رئیس کمیته آموزش فدراسیون 

پزشکی ورزشی و از افسران ارشد ایران نادو برگزار شد.
شرکت کنندگان در دوره آموزشی و بازآموزی فرآیند نمونه گیری در کنترل دوپینگ 
پس از ۶ ساعت حضور در کلاس و کارگاه آموزشی در آزمون پایانی دوره حضور 

یافتند.
سحر ستاری دارای مدرک دکترای پزشک عمومی است که مامور ایفمارک فدراسیون 
فوتبال جمهوری اسلامی ایران، نایب رئیس هیات پزشکی ورزشی استان هرمزگان و 

مسئول پزشکی هیات فوتبال استان هرمزگان را در کارنامه دارد

»سحر ستاری« نخستین هرمزگانی 
افسر کنترل دوپینگ کشور شد

   اقتصاد کیش- استاندار هرمزگان با تجلیل از خدمات مجاهدانه گروه جهادی 
پزشکی "همیاران کوی شــیرین" در محله نخل ناخدای بندرعباس گفت: ارائه 
خدمات درمانی رایگان در محلات کمتر برخوردار و مناطق محروم این اســتان 

ادامه خواهد داشت.
مهدی دوســتی ضمن بازدیداز بیمارستان صحرایی برپا شده و گفت وگوباگروه 
جهادی پزشکی "همیاران کوی شیرین" اظهار داشت: حضور جهادی این گروه 
پزشکی در میان مردم ساکن در محلات کمتر برخوردار بندرعباس حرکت قابل 
توجه و قابل تقدیری است که بطورقطع اجر آن در نزد خداوند منان محفوظ خواهد 
بود، این ایثار و از خودگذشــتگی در ذات انســان ها وجود دارد و این روحیه زمان 
نمی شناسد و در هر شرایطی این نسل اگر حضور داشتند بطورقطع در کنار مردم 

بوده و خدمات دهی می کردند. 
وی ادامه داد: همانطور که هفته گذشته ما میزبان یک گروه تخصصی دندان  پزشکی 
در محله دو هزار بودیم و امروز نیز در خدمت این گروه تخصصی پزشکی هستیم 
این روال ارائه خدمات بهداشتی و درمانی به مردم به خصوص در محلات حاشیه ای 
و کمتر برخوردار همچنان ادامه خواهد داشت،هفته آینده هم مجدد در خدمت یک 
گروه دیگر خواهیم بود و مرتب این کارها راه خواهد افتاد و از ظرفیت گروه های 

جهادی پزشکی در سطح استان بهره خواهیم برد.
استاندار هرمزگان دوستی با اشاره به مراجعه برخی از اتباع کشور افغانستان برای 
دریافت خدمات درمانی در این بیمارســتان صحرایی اظهارداشت: ما هیچگونه 
مرزبندی ایرانی و افغانستانی نداریم و خدمات پزشکی به همه ارائه می شود، از هنگام 
ورود به استان نیز روند واکسیناسیون اتباع این کشور در استان با جدیت دنبال شد. 
دوستی از آمادگی استان برای تهیه و تامین دارو و موارد مورد نیاز گروه های جهادی 
پزشکی برای خدمات دهی مناسب تر به مردم خبر داد و خاط نشان کرد: به دنبال 
این هستیم چند مرکز به عنوان قطب خدمات دهی پزشکی به محرومان در سطح 
استان دایر کنیم تا استفاده بهینه تری از ظرفیت تخصص های مختلف پزشکی در این 
استان انجام شود.  جمعی از نخبگان رشته های پزشکی، پیراپزشکی، حقوقی و سایر 
رشته ها در استان هرمزگان حاضر شده اند و خدمات پزشکی رایگان در محله های 

کم برخوردار به مراجعه کنندگان ارائه می کنند. 
خدمات تخصصی دندانپزشــکی، فوق تخصصی چشــم، قلب، کودکان، زنان، 
ارتوپدی، مغز و اعصاب و ســایر رشــته ها در این مرکز ارائه می شود، با تشخیص 

بیماری و معالجه خدمات دارویی رایگان هم در اختیار بیماران قرار می گیرد.
هدف این گروه جهادی که توســط ســتاد هماهنگی دستگاه های خدمات رسان 
استانداری هرمزگان برای ارائه خدمات درمانی به استان هرمزگان و شهر بندرعباس 
ســفر کرده اند، ترویج روحیه ایثارگری و جهاد در کشور و بین آحاد مردم است و 
تلاش می شود با بسیج نیروها و آشناکردن اجتماع نخبگانی با مشکلات و مصائب 

کشور و پای کار آوردن آن ها باری از دوش مردم برداشته شود

استاندارهرمزگان: 

ارایه خدمات درمانی رایگان در محلات 
کمتر برخوردار ادامه خواهد داشت

اصلاحیه 
بدینوســیله به اطلاع میرساند در آگهی دعوت به جلسه 
مجمع عمومی عادی شــرکت خدمات فرودگاهی همراه 
کوشا کیش)ســهامی خاص(که در صفحه سوم روزنامه 
3914 مورخ 1400/11/23 به چاپ رسیده است سطر سوم 

دوشنبه 1400/12/9 صحیح می باشد.

صدور دستور ترخیص فوری
 روغن های  وارداتی از بندر عباس 

   اقتصاد کیش-    دادستان عمومی و انقلاب بندرعباس گفت: دستور فوری برای 
تسریع ترخیص ۱۹۰هزار تن روغن وارداتی و حمل این کالاها به اقصی نقاط کشور 

از بندر شهید جایی داده شد.
علیرضا احمدی منش در جریان این  بررســی و بازدید ســر زده ازآخرین وضعیت 
کالاهای اساسی انباشت شده در انبارهای بندر شهید رجایی بندرعباس افزود: تصمیم 
لازم به منظور شتاب بخشی به روند ترخیص کالاهای اساسی اتخاذ شده و دستگاه های 
متولی، مکلف هستند نسبت به بسیج تمامی امکانات برای ترخیص فوری اقلام انباشت 

شده در محوطه و انبارهای گمرک و بندر شهید رجایی، به سرعت اقدام کنند

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان  اعلام کرد :

افزایش 60 درصدی  ابتلای کودکان 
هرمزگانی به اومیکرون 

اقتصاد کیش-    ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی    
هرمزگان گفت: در پیک جدید کرونا، شــمار کودکان 
بســتری و مبتلا به سویه اوُمیکرون ۶۰ درصد افزایش 

یافته است.
دکتــر فاطمه نوروزیان با اعلام این خیر به رســانه ها 
بدون اشاره به آمار آن افزود: برای مقابله با سویه جدید 
و افزایش ایمنی کودکان باید علاوه بر رعایت شــیوه 
نامه های بهداشتی، تزریق واکسن کرونا برای کودکان 

در اولویت خانواده ها قرار بگیرد.
وی بیان داشت: اکنون واکسیناسیون کودکان علیه کرونا 
با 2 واکسن به طور کامل بی خطر و بسیار موثر سینوفارم 
و پاســتوکووک در حال انجام است که ضروری دارد 

والدین کودکان در این زمینه همکاری کنند.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به والدین 
اطمینان داد که این واکسن ها برای کودکان عارضه ای 

ندارد و ایمنی بسیار بالایی در آن ها ایجاد می کند


